
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 24. august 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1615
Vil ministeren fremsende et detaljeret overblik over, hvad der i årenes løb fra Cheminovas
start er gjort – fra myndigheder, fabrik og andre - for at reducere og minimere lokalbe-
folkningens udsættelse for kemikalier fra Cheminova fra alle kilder, herunder produktion,
deponi, udledninger til miljø, uheld m.v.? Med lokalbefolkningen menes populationen i
Nature-studiet "Cancer incidens in Thyborøn-Haboøre, Denmark; a cohort study from an
industrially contaminated site" fra juni 2021.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Signe Munk (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Signe.Munk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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